

SAMEDI DES PETITES ENTREPRISES®

25 NOVEMBRE 2017

L'évènement "Samedi Petites Entreprises" encourage les résidents et les touristes à découvrir les merveilleuses petites entreprises de notre région. L'évènement se tiendra le 25 novembre 2017. **Comment participez ? Vous n'avez qu'à suivre les instructions suivantes:**

1. Vous pouvez vous procurer votre passeport chez les marchands participants ou à la Chambre de Commerce du Nord du Pays (7061 State Route 9, Plattsburgh, NY 12901).
2. Une fois que vous aurez collectionnés 5 étampes/signatures ou plus, déposez votre passeport à la Chambre de Commerce du Nord du Pays.
3. Tous les passeports remplis seront éligibles pour le tirage de plusieurs prix offerts par les marchands participants.



Pour de plus amples informations et afin de découvrir les marchands participants et leurs locations, visitez le northcountrychamber.com/sbs!

FORMULAIRE DE SAISIE

Veillez saisir les informations suivantes et retourner la carte de timbres à la Chambre de Commerce du Nord du Pays, North Country Chamber of Commerce, 7061 State Route 9, Plattsburgh, NY

Nom: _____

Adresse: _____

Ville: _____ Province: _____ Code postal: _____

Numéro de téléphone: _____ Email: _____

Étampes/Signatures Ici:



SMALL BUSINESS SATURDAY®

NOVEMBER 25, 2017

Small Business Saturday encourages residents and visitors alike to check out the area's "mom and pop" shops on November 25th. **Here's how it works:**

1. Pick up your stamp card at any participating location or at the North Country Chamber of Commerce (7061 State Route 9, Plattsburgh, N.Y.).
2. Visit any of the participating businesses listed on the North Country Chamber of Commerce's website on November 25, 2017 and collect a stamp/signature at that location.
3. Once you collect 5 or more stamps/signatures, turn your stamp card in at the North Country Chamber of Commerce and be entered to win a great prize!



All completed passports will be entered into a raffle to win prizes from participating small businesses. For more information and participating locations visit northcountrychamber.com/sbs!

ENTRY FORM

Please fill out the following information and return this entire stamp card to the North Country Chamber of Commerce, 7061 State Route 9, Plattsburgh, NY

Name: _____

Address: _____

City: _____ State: _____ Zip Code: _____

Phone Number: _____ Email: _____

STAMPS/SIGNATURES HERE:

